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„Čaj o 5“ na téma: Hodkovská ulice v Újezdě nad Lesy 

 

Místo a datum konání: velká zasedací místnost, 13. března 2013 od 17:00 do 19:00hodin 

Pořádala: kancelář starosty 

Přítomni: 

ÚMČ Praha 21: RNDr. Pavel Roušar, Ing. Březina (OŽPD), Dana Kartousová 

Veřejnost: 20 občanů 

 

Cílem tohoto setkání bylo seznámit veřejnost se současným stavem ulice Hodkovská.  

 

Zápis: 

Pan starosta MČ Praha 21 Pavel Roušar přivítal přítomné občany, sdělil smysl 

dnešního setkání a zahájil setkání prezentací, ve které poukázal na problémové oblasti - 

financování – rekonstrukci plynu - aktualizaci projektu a soutěž – postupnou realizaci. 

Zrekapituloval výchozí situaci – zcela zničená silnice  - úpravy nemají smysl – volání po 

zodpovědnosti těch, kteří ulici přebírali novou ulici nepostaví – vedení MČ se zavázalo situaci 

vyřešit. Konstatoval priority MČ, z roku 2010 – Kanalizace na hlavní + 2 ulice na Blatově 

/rozdělaná zakázka, zaplavované území; zcela zničená nižší Starokolínská/; Kanalizace na 

hlavní + Hodkovská /změna původního projektu – homogenizace povrchu nebo trvalý 

povrch/. Pan starosta objasnil potřebné finanční prostředky – cca 5 – 30 ml. Kč podle typu 

rekonstrukce; v rozpočtu MČ pro rok 2013 je 400-500 tis. Kč pro případ krizového řešení 

situace vlastními prostředky.  

Dále pan starosta informoval občany o rekonstrukci plynu, která by měla proběhnout v 

Hodkovské ul. od 29.5 a měla by začínat od ul. Valdovská.  Přítomné občany seznámil se 

stavem plynové infrastruktury, která je v Újezdě ve velmi špatném stavu; o aktuálně 

vytvořeném harmonogramu na rekonstrukci 2013 – 2024. 

Na závěr pan starosta hovořil o možnosti aktualizace projektu – původně jednosměrka 

s širokým chodníkem; a o odvodnění do kanalizačního přivaděče /problém OK2, cenově 

nepříznivé/.  Dále zmínil možnost změny na pěší zónu obousměrnou, výletní bulvár pro 

vycházky, povrch - zámková dlažba nebo živice bez chodníků s absolutní předností chodců. 

 

Na závěr proběhla diskuze o problémech v ulici Hodkovská, ve které měli možnost občané se 

vyjádřit: 

- p. Konvalinka – ulici zjednosměrnit, zprůjezdnit jen pro rezidenty, na silnici umístit 

retardéry, ev. zřídit nadaci; v závěru domluvena schůzka /šetření na místě/ - 21. 3. 2013 

v 8:00 hodin s Ing. Březinou přímo v ulici Hodkovské (před Pokornými). 

- p. Valenta – ulice není komunikace, nedá se po ní jezdit; problémy s „trativodem“; 

vsakování povrchové vody je vhodnější do lesa než do kanalizace  

- p. Atanasov – u p. Kollmana se vytvořila 0,5 m hluboká díra – je nutné řešit.  
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Občané se přiklonili ke změně projektu ve prospěch zachování obousměrné ulice bez 

chodníků v charakteru obytné zóny (včetně zklidňovacích prvků), s trvalým povrchem dle 

rozhodnutí odborníků s co nejvyšší dobou životnosti (spíše asfalt než zámková dlažba kvůli 

častým změnám teplot v zimním období v bezprostřední blízkosti lesa). 

 

Zapsala dne 15. 3. 2013 Dana Kartousová  


